
Provincie Flevoland

4. Hoe wordt hun veiligheid nu geborgd?

Antwoord: Door de gestelde voorwaarden en getroffen voorzieningen bij de opslag van batterijen.

2. Wat is de rol van de provincie in deze situatie, wie van de partijen (Veiligheidsregio, provincie, 
gemeente) is verantwoordelijk voor welke stappen in het vergunningsverleningsproces?

5. Hoe zijn het milieu (waaronder de grond, het grondwater, de lucht, enz.) beschermd tegen de 
schadelijke stoffen van deze bedrijven?

Antwoord: Ook deze aspecten zijn gereguleerd in de verstrekte milieuvergunning. Deze vergunning 
wordt regelmatig gecontroleerd op naleving.

Schriftelijke statenvragen van de Statenfractie van de Partij voor de Dieren over bedrijven met 
gevaarlijke stoffen in Flevoland, ingediend op 25 augustus 2021, en de antwoorden daarop van het 
college van Gedeputeerde Staten zoals vastgesteld op 7 september 2021 (2840645).

1. Hoe kon het gebeuren dat deze bedrijven, inmiddels aangemerkt als 'bevi', een vergunning 
hebben gekregen om zich te vestigen op Larserpoort?

Antwoord: De provincie is het bevoegde gezag voor de milieuvergunning van Van Peperzeel. De 
gemeente is het bevoegd gezag voor Pearl Paint. Bij de beantwoording van deze en de volgende 
vragen richten wij ons dan ook alleen op de situatie bij Van Peperzeel.

Van Peperzeel recyclet sinds 2007 batterijen en accu's op het bedrijven terrein Larserpoort in 
Lelystad. Van Peperzeel verwerkt o.a. lithium-ion batterijen. Met de kennis van nu is geconstateerd 
dat het bedrijf hierdoor al langer als een zogenaamd Bevi bedrijf aangemerkt had moeten worden, 
wat extra eisen met zich meebrengt voor de veiligheid van de omgeving. Bij de verstrekking van de 
vergunning in 2007 was die kennis er nog niet, en was er ook geen regelgeving over dit type batterij, 
vandaar dat het toen ook niet opgenomen is in de vergunning. In 2017 ontstond discussie over 
bedrijven die lithium-ion batterijen verwerken. Specifieke regelgeving hiervoor is nog In de maak. 
In 2019 is vooruitlopend op die regelgeving een landelijke richtlijn over het veilig toepassen van 
lithium-ion batterijen verschenen. Omdat er nu dus meer kennis is over de gevaarzetting van 
lithium-ion batterijen bij alle betrokken overheden en adviespartners, is in 2020 duidelijk 
geworden dat er sprake is van een Bevi-inrichting. Dit is door de OFGV In juli 2021 bij de milieu 
neutrale aanpassing van de vergunning ook vermeld. Daarmee Is er strijdigheid met het geldende 
bestemmingsplan. In samenwerking met het bedrijf, de gemeente, OFGV en de Veiligheidsregio 
wordt gewerkt aan een oplossing voor de geconstateerde strijdigheid met het bestemmingsplan.

Antwoord: De provincie Flevoland is bevoegd gezag voor de milieuactiviteiten van het bedrijf. De 
provincie heeft deze bevoegdheid aan de Omgevingsdienst Flevoland Gooi en Vechtstreken (OFGV) 
gemandateerd. Zowel de gemeente als de veiligheidsregio adviseren de provincie in het traject van 
vergunningverlening.

3. Hebben de dichtstbijzijnde gebruikers van het bedrijventerrein en mogelijke omwonenden de 
afgelopen jaren hierdoor gevaar gelopen? Zo nee, waar blijkt dat uit?

Antwoord: In de verstrekte vergunningen zijn voorwaarden opgenomen voor een veilige opslag van 
batterijen. Deze wijze van opslag is ook getoetst door de veiligheidsregio en in orde bevonden. Het 
bedrijf staat sinds de oprichting bekend als vooruitstrevend, constructief meedenkend en Is 
koploper in de opslag van batterijen en accu’s. Het bedrijf heeft meer maatregelen getroffen om de 
veiligheid voor het bedrijf en de omgeving te waarborgen dan de milieuvergunning voorschrijft. Dat 
heeft zich ook bewezen, hoewel er een paar keren brand is geweest bij het bedrijf heeft dit nooit 
geleid tot ernstige ontwrichting of gevaren voor de omgeving.
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6. Is aan bovenstaande extra aandacht aan besteed dan bij andere bedrijven op Larserpoort?

Tegelijkertijd zijn door de gemeente met Van Peperzeel gesprekken gestart om tot een oplossing 
van het probleem te komen. Die gesprekken verlopen constructief en met een positieve 
grondhouding vanuit alle betrokken partijen.

Antwoord: Voor zover het bedrijven betreft waarvoor de provincie het bevoegde gezag kunnen wij 
melden dat alle bedrijven worden getoetst aan de voor hen geldende regelgeving conform het door 
de provincie vastgestelde "beleidskader Regionaal beleidskader VTH 2019-2022 voor de door de 
OFGV uit te voeren taken". Overigens heeft ook de gemeente Lelystad dit beleidskader vastgesteld.

7. Hoe wordt deze situatie opgelost? De Partij voor de Dieren ziet tevens het grote belang voor het 
milieu en de leefomgeving van het veilig en verantwoord inzomelen en verwerken van batterijen, 
verfproducten enz. Hoe wordt dit gewaarborgd?

Antwoord: De OFGV heeft een adviesvraag bij de Veiligheidsregio uitgezet om te beoordelen of de 
gevaarzetting het toelaat de bedrijfsactiviteiten voort te zetten tot er een oplossing is gevonden 
voor het probleem. Dat advies is formeel nog niet verstrekt, maar uit gesprekken is gebleken dat 
deze ruimte er is.


